
 

1. Quina quantitat econòmica i amb quina periodicitat paga 

l'Ajuntament de Tarragona en concepte de quotes al COI o a 

qualsevol altre ens per tal de poder organitzar els Jocs? 

 

2. La retirada en la organització dels Jocs, quina penalització 

econòmica tindria amb el COI o qualsevol altre ens amb el que així 

s'hagi acordat? 

 

 

3. Sense tenir en compte els beneficis previstos: quin cost 

econòmic suposaria a l'Ajuntament de Tarragona fer-se enrere en 

l'organització dels Jocs d'acord amb el total de compromisos 

adquirits a 16 de juny de 2015? 

 

 

4. A 16 de juny de 2015, quina quantitat econòmica falta que 

aportin empreses i altres administracions per tal de poder realitzar 

els Jocs tal com estaven previstos inicialment? 

 



 

 

5. Quina quantitat econòmica s'ha aconseguit que aportin els 

patrocinadors dels Jocs, en data 16 de juny de 2015? Quina 

quantitat ha estat aconseguida per Octagon, i quina per 

l'Ajuntament? 

 

 

6. El grup municipal d'ERC-MES-MDC ha rebut la preocupació del 

Club de Futbol Racing de Bonavista per les dificultats per utilitzar 

amb normalitat el camp de futbol municipal del barri. Més enllà 

d'un debat profund que haurem d'abordar urgentment sobre les 

concessions dels equipaments esportius municipals, l'Ajuntament 

de Tarragona es compromet a prendre totes les mesures per a 

garantir l'ús de l'esmentat espai amb la màxima normalitat per part 

del Racing de Bonavista? 

 


